

Title (en)

A CONDUIT-BREAK VALVE FOR A PRESSURE CONDUIT OR HOSE WITH A SURROUNDING PROTECTIVE CONDUIT OR HOSE.

Title (de)

LEITUNGSBRUCHVENTIL FÜR EINE DRUCKLEITUNG ODER SCHLAUCH MIT EINER UMFASSENDEN SCHIRMLEITUNG ODER SCHLAUCH.

Title (fr)

SOUPAPE DE PROTECTION LORS DE RUPTURES D'UNE CONDUITE POUR UNE CONDUITE OU TUYAU SOUS PRESSION AYANT UNE CONDUITE OU TUYAU DE PROTECTION ENVIRONNANTS.

Publication

**EP 0102961 A1 19840321 (EN)**

Application

**EP 83900500 A 19830125**

Priority

SE 8201176 A 19820225

Abstract (en)

[origin: WO8302991A1] A conduit-break valve for a double hose or conduit is designed to operate under a higher pressure between the hoses or conduits than that prevailing in the inner hose or conduit and than that of the ambient atmosphere. The valve has a valve member (16) which is urged by a spring (24) towards its valve seat (15). A diaphragm or piston device (18) normally maintains the valve member (16) in open position by the action of the pressure in a pressure chamber (22) which is connected to the space between the hoses. At a break of the inner and/or the outer one of the hoses or conduits the pressure in the pressure chamber (22) is reduced and the valve is closed by the action of the spring (24).

Abstract (fr)

Une soupape de protection lors de ruptures d'une conduite pour un tuyau ou une conduite doubles est conçue pour fonctionner lorsqu'il y a entre les tuyaux ou conduites une pression supérieure à celle qui règne dans le tuyau ou la conduite intérieurs et celle de l'atmosphère ambiante. La soupape comporte un organe de soupape (16) qui est entraîné par un ressort (24) dans le siège (15) de la soupape. Un dispositif (18) à membrane ou à piston maintient l'organe de soupape (16) normalement en position ouverte grâce à l'action de la pression régnant dans une chambre de pression (22) raccordée à l'intervalle entre les tuyaux. Lors de la rupture d'un tuyau ou d'une conduite intérieurs et/ou extérieurs, la pression dans la chambre de pression (22) tombe et la soupape est fermée par l'action du ressort (24).

IPC 1-7

**F17D 5/04; F16K 17/28**

IPC 8 full level

**F16K 17/28** (2006.01); **F17D 5/04** (2006.01)

CPC (source: EP)

**F16K 17/28** (2013.01); **F17D 5/04** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8302991 A1 19830901**; CA 1198650 A 19851231; DK 486783 A 19831024; DK 486783 D0 19831024; EP 0102961 A1 19840321; FI 833618 A0 19831005; FI 833618 A 19831005; IT 1161015 B 19870311; IT 8319752 A0 19830224; JP S59500280 A 19840223; NO 833875 L 19831024; SE 435093 B 19840903; SE 8201176 L 19830826

DOCDB simple family (application)

**SE 8300019 W 19830125**; CA 422162 A 19830223; DK 486783 A 19831024; EP 83900500 A 19830125; FI 833618 A 19831005; IT 1975283 A 19830224; JP 50054783 A 19830125; NO 833875 A 19831024; SE 8201176 A 19820225